



<b>LETTER OF GUARANTEE: Tradition</b>		
<b>Product Code(s):</b> 50220, 50222	<b>Author:</b> A. Saleh	<b>Date of Issue:</b> 2025-08-28

### Letter of Guarantee – Tradition

This product is safe and suitable for use in food establishments as a Hand Cleaner (C2). This product is non-hazardous and contains no toxicants or chemicals in its formulation that pose extreme risk to human health or in pharmaceutical and food processing environments.

However as per C2 Hand cleaner requirements and compliance with the Canadian Food Inspection Agency (CFIA) guidelines, the product must be dispensed from adequate dispensers located a sufficient distance from the processing line to preclude accidental product contamination. After the use of the compound, the hands must be thoroughly rinsed with potable water.

**C2 Classification:** Hand cleaners in this category are authorized for use in food processing areas, but not on food contact surfaces or in direct contact with food. They must be used in a way that prevents contamination of food or food surfaces.

**Placement:** The product must be dispensed from dedicated hand-cleaning dispensers, and these dispensers need to be placed a sufficient distance from food processing lines to avoid contamination.

**Purpose:** These cleaners are designed to remove soils and contaminants from workers' hands, maintaining hygiene standards in food production environments.

If additional documentation is required, including information on raw materials, formulation details, or the processing environment, Dustbane is prepared to provide these upon request to ensure full transparency and compliance with food safety standards.

Amer Saleh

**Technical Manager | Dustbane Products Ltd.**



<b>LETTER OF GUARANTEE: Tradition</b>		
<b>Product Code(s):</b> 50220, 50222	<b>Author:</b> A. Saleh	<b>Date of Issue:</b> 2025-08-28

## Lettre de garantie –Tradition

Ce produit est sûr et convient à une utilisation dans les établissements alimentaires en tant que nettoyeur pour les mains (C2). Ce produit n'est pas dangereux et ne contient aucun produit toxique ou chimique dans sa formulation qui présente un risque extrême pour la santé humaine ou dans les environnements pharmaceutiques et agroalimentaires.

Toutefois, conformément aux exigences relatives aux nettoyeurs pour les mains C2 et aux directives de l'Agence canadienne d'inspection des aliments (ACIA), le produit doit être distribué à partir de distributeurs adéquats situés à une distance suffisante de la chaîne de transformation afin d'éviter toute contamination accidentelle du produit. Après utilisation du composé, les mains doivent être soigneusement rincées à l'eau potable.

**Classification C2 :** Les nettoyeurs pour les mains de cette catégorie sont autorisés dans les zones de transformation des aliments, mais pas sur les surfaces en contact avec les aliments ni en contact direct avec les aliments. Ils doivent être utilisés de manière à éviter toute contamination des aliments ou des surfaces alimentaires.

**Emplacement :** Le produit doit être distribué à partir de distributeurs dédiés au nettoyage des mains, et ces distributeurs doivent être placés à une distance suffisante des chaînes de transformation des aliments afin d'éviter toute contamination.

**Objectif :** ces nettoyeurs sont conçus pour éliminer les salissures et les contaminants des mains des travailleurs, afin de maintenir les normes d'hygiène dans les environnements de production alimentaire.

Si des documents supplémentaires sont nécessaires, notamment des informations sur les matières premières, les détails de la formulation ou l'environnement de transformation, Dustbane est prêt à les fournir sur demande afin de garantir une transparence totale et le respect des normes de sécurité alimentaire.

Amer Saleh

**Gestionnaire Technique | Dustbane Products Ltd.**